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Vår ordförande Linda-Marie Åsberg hälsade ett 40-tal besökare 
välkommen till Scoutstugan och vårt årsmöte.  
En tyst minut hölls för de medlemmar som lämnat oss under året. 
Kerstin Alm höll en intressant föreläsning om arbråbördige 
konstnären Erik Alm som var hennes pappas farbror och som 
verkade både som konstnär och musiker. Erik Alm född i Höle 
Västerby 1877 – 1956. Flyttade till Koldemo 8 i Arbrå på 1900-talet 
med sin fru Anna Kristina Svedberg, jobbade på Svedala, var 
vaktmästare på IOGT i Arbrå och skrev även i ”Arbrå-bygden” 
under många år. Kerstin visade oss bilder på många fina tavlor som 
Erik målat. Erik var väldigt produktiv och målade främst tavlor på 
pannå. Många av hans motiv är just från Arbrå. Kerstin visade 
många fina tavlor med vackra fina vintermotiv. Varmt tack till 
Kerstin Alm för hennes medverkande på årsmötet. 

 
§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Linda-Marie Åsberg förklarade årsmötet öppnat. 
 

§ 2 Val av mötespresidium 
a) Till ordförande för årsmötet valdes Ulf Arbinger. 
b) Till sekreterare för årsmötet valdes Ewa Fransén 

 . 
§ 3 Val av två justeringsmän 
 Till att justera dagens protokoll utsågs Ulf Engström och Lasse Arvidsson. 
 
§ 4 Fastställande av dagordning 

Den föreslagna dagordningen godkändes. 
 
§ 5 Fastställande av röstlängd 

Dagens närvarolista godkändes som röstlängd. 
 

§ 6 Fråga om mötet är behörigt utlyst  
Den 1 februari paketerade styrelsen handlingar i kuvert som sedandelades ut i 
postlådor eller postats till andra orter. Information om tid och plats för årsmötet 
har även lagts ut på sociala medier och ett mail har skickats ut till alla våra 
medlemmar som vi har mailadress på. Frågan om behörigt utlysande godkändes 
därmed. 

 
§ 7 Verksamhetsberättelse för 2023 

Ordförande Linda-Marie Åsberg föredrog verksamhetsberättelsen med 
kommentarer. Arkivet har varit öppet och bemannat under torsdagarna förutom  
under juluppehåll och sommarsemester.  Logen och scoutstugan har hyrts ut 
flitigt under året. Verksamhetsberättelse finns att läsa på vår hemsida. 
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Vår verksamhetsplanering för år 2024 har arbetats fram av styrelsen. Vi kommer 
att ha vårt traditionella nationaldagsfirande och midsommarfirande på 
Fornhemmet i år. Visningar efter bokning av Fornhemmet under juli månad. 
Kvar-Eriks sommarcafé kommer att hållas öppet under juli månad. Underhåll av 
byggnaden etapp 2 ska göras av Wåhlanders Byggnadsvård under sommaren. 
Konstutställning på Logen och Lifstorpet under juli. Berättarkvällar på Logen 
planeras att genomföras under hösten. Första adventhelgen har vi Kvar-Eriks 
öppet som vanligt och lucia med julgröt planeras i Ersk-Lars på Fornhemmet 
under slutet av november. 
Budget redovisas vid varje styrelsemöte och frågor om kostnader för underhåll 
m.m. diskuteras på våra möten. 
 Mötet godkände verksamhetsberättelsen som därmed lades till handlingarna 
 
 

§ 8 Ekonomisk berättelse 2023 – Resultat och balansräkning 
 Lars-Göran Larsson föredrog den ekonomiska redovisningen för år 2023. 
Mötesordföranden tycker att vi ska ta upp förhandlingar med kommunen för att 
få mer i anläggningsbidrag som idag ligger på 20 000 kr.  
Redovisningen godkändes och lades därmed till handlingarna. 

 
§ 9 Revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen lästas upp av Lars Olsson som godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
§ 10 Fastställande av Resultat- och balansräkning 

Resultat- och balansräkning för 2023 fastställdes och lades därmed till 
handlingarna. 
 

§ 11 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beslutade i enlighet med revisorernas förslag att ge styrelsen 
ansvarsfrihet för år 2023. 

 
§ 12         Fastställande av medlemsavgift för år 2024 
 Beslutades fastställa oförändrad medlemsavgiften för 2025 till   
 Enskild medlem  150 kr/år 
 Familj   250 kr/år                      

 
§ 13 Val 

a) Ordförande för ett år 
Årsmötet beslutade om omval av Linda-Marie Åsberg 

b) Tre ordinarie styrelseledamöter för en tid av 2 år 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag välja 
Linda-Marie Åsberg  omval 
Ewa Fransén  omval 
Jan Jonsson  omval 

c)   Fem styrelsesuppleanter på 1 år 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag välja 
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Jan-Åke Modig  omval 
Roger Krug  omval 
Lars-Åke Svärd  omval 
John-Erik Eriksson  omval 
Nils Pettersson  omval 

                     d)   Två revisorer för en tid av 1 år 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag välja 
Lars Olsson  omval 
Hans Rohlin  nyval 

e)   Två revisorsersättare för en tid av 1 år 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag välja 
Maria Skyttner  omval 
Göran Olsson  omval 

f)   Valberedning på tre personer  
Efter förslag på årsmötet valdes 
Monika Åsberg  omval 
Det saknas två personer i valberedningen nu när Jan-Åke Modig och 
Kenneth Nilshem har valt att kliva av. Styrelsen fick i uppdrag att fundera på 
hur detta ska lösas. 

 
§ 14 Behandling av motioner inkomna till styrelsen 

En motion har inkommit från Ulf Jansson som föreslår att en studiecirkel startas 
upp i ämnet ”Gårdsnamn i Arbrå” och som gör en inventering för att inte 
namnen skall glömmas bort. Av resultatet görs sedan ett häfte byavis med 
uppgift på ursprunglig och nuvarande ägare och som även kompletteras med 
karta och bild på gården. Styrelsen tillstyrkte motionen och föreslår också att 
arkivet och scoutstugan kan användas för ändamålet. Gösta Blank berättade om 
hur detta har gjorts i Delsbo. Ulf Jansson får i uppdrag att ordna en träff för 
intresserade i olika byar. 
Årsmötet beslutade att uppdra till styrelsen att genomföra en studiecirkel om 
gårdsnamn i Arbrå.  

 
§ 15 Avtackningar 

Inga avtackningar. 
 
§ 16 Övriga frågor 

Bosse Johansson tyckte att vi ska ordna fler arrangemang på Fornhemmet och 
visa upp vår fina plats!  
Bosse föreslog även att allsång på Kvar-Eriks ordnas av vår egen styrelse när 
Bygderådet inte vill göra det längre. 
 
Lars-Göran tog upp frågan om hur medlemmarna ser på hur utskicket angående 
medlemsavgiften ska se ut. Porto för utskick via posten blir för dyrt idag. 
Närvarolistan skickades runt ett varv till för komplettering med mailadresser. 
 
John-Erik berättade om den gamla arbråfilmen ”Folket i bygden vid älven” som 
Andes Callmyr har arbetat med och ska lägga ut den digitalt på YouTube så den  



Protokoll fört vid årsmöte med Arbrå- Hembygds- och Fornminnesförening 
söndagen den 14 april 2024 i Scoutstugan på Fornhemmet i Arbrå 
 

 
 
blir tillgänglig offentligt för alla. John-Erik kommer sedan att göra en länk till 
filmen på vår hemsida. 
 
  

§ 17   Avslutning 
Ulf Arbinger tackade för förtroendet att leda årsmötet och önskade styrelsen och 
ordföranden lycka till med det fortsatta arbetet. 
 
Årsmötet avslutades med jättegod smörgåstårta och kaffe med kaka till alla. 
Varmt tack till vår mötesordförande och till köket som ordnat gott fika!
  
 
   
 
Ulf Arbinger   Ewa Fransén 

 Mötesordförande  Sekreterare  
  
 
 
 Ulf Engström  Lasse Arvidsson 
 Justerare   Justerare 


